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Protokoll från Förvaltningsgruppen den 
16 mars 2020. 

 

Plats: Linnesalen, Göta Ark, plan 7 

klockan 13:15 

 

Närvarande: 

Ann-Christine Jenvén          Stadsdelsdirektör 

Lena Kullberg-Boman Förskoleavdelningen,(Skype) 

Odini Nzeribe                      Äldreomsorgen 

Per Lind  HR-avdelningen 

Snorre Berglund                   Ekonomichef 

Andreas Evestedt                 Stadsmiljö 

 Maria Klemets Hellberg      Sociala avdelningen 

 

 

 

  

För arbetstagarna: 

Christer Andersson              Kommunal           

Kjell Skaraas                          Vision 

               

                  

   

Justerats 

 

 

Ann-Christine Jenvén                 

Stadsdelsdirektör 

  

 

 

Vision            

 

 

 

Kommunal                                
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1. Föregående protokoll. 

Justeras. 

 
2. Facklig information.    

Vision har haft årsmöte 

 

Kommunal har ställt in alla utbildningar och  

har två medarbetare på expeditionen som är hemma. 

Man besöker inte arbetsplatser lika mycket f n. 

  
3. Arbetsmiljö och hälsa  

 Redovisning av köpta insatser från Feelgood av Hr 

– konsult Lena Jansson 

 Redovisning av anmälda arbetsskador 2019 som 

gått vidare till arbetsskadeanmälan. Fortsatt 

diskussion på SG. 

 Jmfr statistik för 2016-2019 för anmälda skador, 

tillbud etc. För information. 

 Information kring Coronoviruset. 

Förvaltningsledningen träffas varje morgon för 

genomgång och planering.  

     Beslutas att minnesanteckningarna från dessa 

möten skickas till de fackliga organisationerna. 

 
 

4. Verksamhet och budget. 

    

a. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 26 

mars.  Länk: 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/sode

rmalms-stadsdelsnamnd 

 

    
5. Medarbetarfrågor och kompetensutveckling 

Inga aktuella frågor den här gången. 

 
6. Balanslistan  

 

7. Övriga anmälda frågor 

Kommunal vill att meddelarfriheten och lojalitet ska tas 

upp på ett kommande FG. 

En av Kommunals datorer är mycket långsamma och ska 

bytas ut. HR tittar på detta. 
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